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Abstract (en)
[origin: WO9003512A1] An injection nozzle has a bore (13) and a needle (11) and a drive (91) with electric input parameters as well as a drive
device (96) for an alternating lifting movement of the nozzle part (12), said lifting movement being overriden by the open state of the injection nozzle.
The drive device (96) can be activated by electrical input parameters and is constructed so that at least one small time-interval which is many times
smaller than the predetermined minimum opening time of the injection nozzle is available for the reversal of the lifting movement.

Abstract (de)
Einspritzdüse mit einer Düsenbohrung (13) und einer Düsennadel (11), und mit einem Antrieb (91) mit elektrischer Eingangsgröße sowie mit eine
Antriebseinrichtung (96) für eine dem geöffneten Zustand der Einspritzdüse überlagerte wechselende Hubbewegung des Düsenteils (12), wobei
die Antriebseinrichtung (96) mit elektrischer Eingangsfröße anregbar ist und konstruktiv so ausgebildet ist, daß mindestens eine solche kleine
Periodendauer für die Wechsel der Hubbewegung verfügbar ist, die mehrfach kleiner als die vorgegebene Mindestöffnungszeit der Einspritzdüse ist.
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